
Med anledning av detta lämnar jag följande interpellation till kommunstyrelsens ordförande (KSO) 
Peter Book:  

 

1. Delar KSO bilden av att en process från markförsäljning avseende en färdig tomt i Enköping till 
färdig byggnad skulle ta 10 år?  

Jag har ingen uppfattning utifrån ett citat i en intervju att kommunen har en processtid på upp till 10 
år. Intervjun handlade om en specifik tomt och inte generella tidsuppfattningar. 

2. Vilka risker medför det i så fall för Enköpings kommun när det gäller att vara attraktiv för 
investerare och att skapa nya arbetstillfällen?  

Jag ser inte att det finns några risker utifrån kommunens processer. Förfrågningar på att investera i 
Enköping är fortfarande högt. 

3. Anser KSO att 10-årsscenariot är en rättvisande bild av planarbetet i Enköping? Kommunen har 
trots allt vuxit med över 18 procent eller nästan 7500 invånare bara under de 10 senaste åren. Under 
samma period har en rad nya arbetstillfällen tillkommit i nya byggnader i nya arbetsområden. Under 
några år med socialdemokratiskt styre under perioden fattades beslut om bland annat 
Pepparotsbadet, Nya ishallen, Nya Westerlundska gymnasiet, Idrottshallen på Enavallen och 
Konstgräsplanerna i Fanna. Beslut som idag är självklart och tydligt synliga i stadsmiljön i Enköping.  

Det finns ingen bild att kommunens planarbete tar 10 år utan det är interpellantens påstående 
utifrån ett citat från en intervju. 

4. Vilka åtgärder är KSO beredd att vidta för att vända den egna bilden av Enköping som en kommun 
där viktiga beslutsprocesser fördröjs upp till 10 år? 

Jag delar inte den beskrivna bilden att vi har beslutsprocesser som tar 10 år och ser inte behovet att 
vidta åtgärder utifrån interpellantens bild 
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